
 

Hallo, ik ben Kees Gommers en eigenaar van 
Tuinwereld Wijchen. Ik wil jullie graag meenemen 
in mijn overtuiging waarom een 
vuurwerkafsteekverbod en verkoopverbod naar 
mijn mening een slecht besluit is. 

1. Vuurwerk is traditie en beleving 

Vuurwerk bij de jaarwisseling is al eeuwenoud en zeer geliefd 
onder een groot deel van de bevolking. Vuurwerk is een 
onderdeel van de overgang van oud naar nieuw in alle 
bevolkingslagen. Weghalen ervan zal de onvrede die er nu al is 
(corona maatregel beperkingen) nog meer aanwakkeren en tot 
burgerlijk verzet leiden, is mijn mening. Daarmee bent u als 
overheid de regie en de controle kwijt. Handhaven zal moeilijk 
zijn en zal een toename in de handel van illegaal  en daarmee 
gevaarlijk vuurwerk in de hand werken en dus leiden tot nog 
meer druk op de ziekenhuizen.  

2. Negatieve imago van vuurwerk 

Het negatieve imago van vuurwerk komt niet vanuit het legale 
vuurwerk zoals we dat heden ten dagen kennen, voornamelijk 
veilig ster vuurwerk. Alle onveilige legale vuurwerk zoals 
knalvuurwerk en pijlen is inmiddels uit de handel van de legale 
handelaars gehaald. Het gezondheidsrisico en daarmee de 
druk op de zorg ligt ook niet in de legale handel maar in de 
illegale handel die voornamelijk uit onze grensstreek komt. De 
controle daarop zou u als overheid juist meer ter hand moeten 
nemen om deze illegale handel te dwarsbomen. 



3. Gevolgen afsteekverbod respectievelijk 
verkoopverbod 

Mensen zijn het afsteken van vuurwerk met de jaarwisseling al 
jaren gewend. Het lijkt mij derhalve een utopie dat er geen 
vuurwerk meer zal worden afgestoken tijdens de aankomende 
jaarwisseling, aangezien het verkrijgen ervan direct over de 
grens altijd aanwezig zal zijn. Sterker nog het gebeurd nu al. 
Het gevaarlijke vuurwerk word nu al massaal ingekocht door 
burgers. Dus zowel een afsteekverbod als een verkoopverbod 
in Nederland zal alleen nog maar tot meer ongelukken leiden 
en dus voor meer druk op de zorg, is mijn mening. 

Dit leidt volgens mij tot de volgende vraagstelling? 

4. Hoe zou u de negatieve gevolgen van vuurwerk 
verkopen en afsteken kunnen verminderen? 

Mijn antwoord op deze vraag is beperken van het illegale 
vuurwerk door verhoogde handhaving en goede voorlichting. 

1. Zet extra in op de handhaving van de verkoop en import 
van illegaal vuurwerk 

2. Verplicht vuurwerkverkopers tot het geven van een goede 
voorlichting m.b.t. het afsteken van vuurwerk en de directe 
en indirecte gevolgen ervan voor jezelf maar ook voor de 
directe omgeving. Dat doen wij bij Tuinwereld Wijchen al 
enkele jaren. 

3. Bij Tuinwereld in Wijchen kijken we goed naar de persoon 
aan wie we vuurwerk verkopen en voeren we bij twijfel een 
gesprek met de koper. 

4. Bij Tuinwereld Wijchen bieden we scholen aan dat we 
vuurwerkvoorlichting komen geven in November en 
december. 



Goede voorlichting aan kinderen is cruciaal in onze 
beleving. Door informatie te verstrekken over hoe op een 
verantwoorde en veilige manier om te gaan met vuurwerk 
zal tot minder letsel leiden is mijn overtuiging. Wij bieden 
dit aan in Wijchen maar willen dit ook wel voor de 
gemeente Nijmegen doen 
 

Tot slot:  
Volgens mij is het beter om mensen inzicht  te verschaffen 
met betrekking tot het op verantwoorde wijze omgaan met 
vuurwerk dan het verbieden. Verbieden leidt volgens mij tot 
verzet en het juist nog meer gaan experimenteren met 
illegaal vuurwerk met alle gevolgen van dien. 

 

 

 


